

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: Tirsdag 18.08.2026

Tid: 12:15-14:00

Sted: R20

Tilstede: Elisaveta, Sigve, Nagel, Casper, Tuset, Steen, Elsie, Mikkel og Postkom.

Forfall:

[Saksnr.] Sak

Ansvarlig

[1] Godkjenning av dagsorden

Alle

[2] Ris og ros

Alle

- Ros til sommer
- Ris til at sommer er ferdig
- Ros til første fadderuka
- Ros til faddersjef
- Ros til blesting
- Ris til faddersyke

[3] Orienteringssaker

Alle

Imball

Casper[3]

Ikke relevant

DGI

Sigve[2]

Lederen sender ut formsen neste uke og fikser alle små ting innen da.

Høstrengjøring

Sigve[2]

Leder ønsker å ta rengjøringen etter immballet og ikke rett etter fadderuka slik som i fjor.

RRT fra stillingene

Leder:

- Dette har vært litt av en periode. Elmag teori er et svært vanskelig fag, og det anbefales ikke å conte det. Men bestått ble det (i det minste), så jeg får da bare håpe at jeg ikke må gjøre noe lignende i fremtiden. Må si at leder-arbeidet har blitt nokså nedprioritert i denne stunden, men jeg taler med fullt hjerte når jeg sier at jeg gleder meg til å komme tilbake inn i det. Det er jo en HEL uke av fadderperioden igjen.

Nestleder:

- Yes hello, nestleder her. Hatt det fint i fadderuka, men mye hang. Presentasjon for masterstudenter var rart. Gleder meg til rutine igjen, og få mage stabil.

Faddersjef/sekretær:

- Det har allerede gått en uke av fadderperioden, og er allerede sliten. Sitter og planlegger de siste arrangementene, blant annet avslutningskonserten. Har begynt å jobbe med fag igjen sikkert, men innså fort at når noen av forelesningene ikke tar opptak, må man ty til kreative metoder.

Økonomiansvarlig:

- Tilbake i Trondheim, blir fint å komme litt i gang igjen etter sommerferien. Gleder meg til nye emner. Prøver å ordne fordeling av BNs overskudd, og sortere alle innbetalinger som kommer fremover :)

Bedriftskontakt:

- Hatt en fantastisk sommer, back in bussiness nå! Mye BedEx å gjøre, ellers gøy å være tilbake på skolen!

Arrangementssjef:

- Fadderuke tærer på. Jeg har funnet ut av at jeg ikke klarer å sove mer enn 5 dårlige timer når jeg drikker, så et par hviledager nå midt i gjør godt før det er siste innspurt. Ellers suser immballet avgårde som bare det, så nå er det

snart på tide å sy sammen opplegget!! Undergruppeopptak blir også spennende, så hvis du mot formodning er en 0 vektor som har funnet frem til styremøterefferatet og leser dette så tror jeg definitivt du har det som trengs for å bli med i arrkom (og kanskje fremtidig arrsjef 🤪).

Koordinator:

- Jeg glemte møtesnacks :(I'm not okay.

Blestesjef:

- Fadderukesjuka har tatt meg for fullt. Dag 4 nede, men paracet holder meg i live. Konten er gjort, lettelse å være ferdig. Noen av fadderbarna er crazy, skummelt å se hva de gjør på hvert vors, men godt å se at drikkekulturen ikke går ned i hvertfall. Klar for et nytt semester nå, men veldig spent på det mattefaget som jeg ikke forstår et ord av hva foreleser sier. Nå vil jeg bli frisk for å bli med på mer faddersprell.

To-do fra sist

-

Valg av Tidtaker

- Casper

[4] Saker **Alle**

Mulig BN overskudd lavere enn det som ble fremlagt i budsjettet på SKE **Elsie[5]**

Det ble oppdaget at tallene oppgitt på SKE og BN sitt regnskap ikke samsvarer med hverandre. Økonomiansvarlig i BN kan dele de korrekte tallene med BN-sjefen og diskutere videre med økonomiansvarlig i Nabla.

Møtetidspunkt **Sigve[5]**

Det ble bestemt til fast på tirsdager fra kl.12:15-14:00.

Styrekontortid-tidspunkt? **Sigve[5]**

Denne saken skal tas opp igjen på et senere møte.

Avslutningskonsert **Sigve[5]**

Leder hadde spørsmål til faddersjefen angående konserten.

Infomøtet **Sigve[10]**

Blestesjefen fikk oppdrag i å promotere infomøtet for undergruppeopptak.

Undergruppeopptak **Sigve[10]**

Det skal kommuniseres tydelig at alle må søke minst tre undergrupper for å få garantert en undergruppe. Nullvektorer må betale medlemskontingenten for å få aktivert Nabla-brukeren.

Integrering/imball **Sigve[5]**

Ikke relevant

BN klær **Mikkel[5]**

Det ble diskutert hvordan BN-klær kan finansieres. BN-sjefen ønsker å fremme et forslag på SKE om at BN får støtte til klær på lik linje med kjellerstyret. Det ble også foreslått at BN burde søke til bevilgningsutvalget for klærne.

Prikker **Casper[4]**

Ikke relevant

Pumpa-bilde Sigve[5]

Ikke relevant

Pantesystem kontoret Tuset[3]

Pant fra kontoret er samlet inn, og pengene kan brukes fra kontorkomposten til kake til infomøtet.

[5] Eventuelt **Alle**

Immball til gallastillinger etc. Tuset og Nagel[3]

Ikke relevant

Kontortilgang fadderbarn Tuset og Nagel[3]

Nestlederen sier at kontortilgang kommer snart.

[6] Fremover **Alle**

- Resten av fadderuka!
- Opptak!
- Immball!

[7] Kritikk av møtet **Alle**

- Ris:
 - Kan bli bedre på møtetegn
 - Ingen møtesnacks
- Ros:
 - Bra møtetidspunkt.

[8] Workshop ! **Alle**